
Vallastaden 
Projektet Vallastaden har nu kommit så långt att det är rimligt att fullmäktige 
får information om det ekonomiska utfallet i projektet. Detta inte minst då 
olika delar i projektet föreslås användas i nya projekt. Exempel på detta är 
centralisering av parkering till ett kommunalt P-hus, förbud att bygga parkering 
under kvarteren, krav på rikligt med affärslokaler i bottenvåningar och en långt 
driven detaljstyrning i planer.

Kan ansvarigt kommunalråd redovisa den ekonomiska ställningen i detta 
projekt per dags dato.

1) Hur många kvm BTA byggrätter har sålts i Vallastaden?
2) Vad är den genomsnittliga intäkten på kvm samt Total exploateringsintäkt?
3) Hur stora är exploateringskostnaderna?
4) Vad är exploateringsnettot per dags dato för hela projektet?
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